
Referat styremøte i Frivillig Rogaland. 
Torsdag 17. nov. kl. 10-11:30. 
 
Tilstede: Anders Netland (styreleder), Jane Merethe Jonassen (nestleder), Merethe Elin Kvia, Eva-
Maria Gärtner, Bjarte Bjørnsen, Daria Maria Szymaniuk og Linda Thorsvik (vara).  
Forfall: Simon Næsse og Eli W. Haaland (vara). 
Andre: Grethe Vangsnes (sekretær) 
 
 
SAK 23/22 
Skal Frivillig Rogaland omorganiseres? 
 
Gjennomgang begreper/formål: Frivillig Rogaland, SUFR og Nettverk. 
Runde med synspunkter.  
Vedtak: Arbeidsgruppe til å utforme ulike forslag som vil bli presentert videre i denne prosessen. 
Arbeidsgruppen består av Eva-Maria Gärtner (gruppeleder), Bjarte Bjørnsen og Anders Netland. 
 
SAK 24/22 
Disponering av folkehelsemidler. 
 
Forslag til vedtak: 
Det lyses ut en ny søknadsrunde. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
Grethe lyser ut raskt og via Forms. 
 
SAK 25/22 
Eventuelt. 
 

• Grethe ønsker innspill på grenseoppganger mellom Frivilligsentral og eventuelle 
organisasjoner som driver. Hvor sammenblandet kan det være? Innspill på at det er veldig 
åpent for tolkning. Logoen kan også være i sentralens logo. 

 

• Grethe ønsker å opprette FB gruppe for å forenkle kommunikasjonen, det vil likevel bli sendt 
ut info på epost. Forslag om å ta i bruk gammel side, overføre administrasjons rettigheter til 
Grethe. 

 

• Neste styremøte: Teams: fredag 16.12.22 kl.10-1130. 


